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REFERAT STYREMØTE ASKER SKYTEKLUBB 
Møte 007 2022 
Tid:  11.08.2022 kl. 18.00 
Sted:  Teams 
 
Tilstede 

Rolf Paulsen 
Kim-Ove Ellingsen  
Terje R. Mile 
Anna Louise Axelsen 
Petter Moe  
Ruben Sandnes  
Thomas Kongsvik  
Stefan Winsnes 

 
Ikke tilstede 

Kjetil Andersen 
Per Erik Andersson 
 

Grå tekst er tekst fra tidligere møter.  
 

Saksliste 
Saksnr. Sak Ansvarlig Frist 

01 Godkjenning av innkalling/dagsorden 
Godkjent.  

  

02 Godkjenning av referat fra forrige styremøte 
Godkjent.  

  

03 Økonomi/Post  
Post 

- Ingen innkommen post siden sist.  
Økonomi 

- Ikke noe spesielt som har skjedd. Petter sender styret oversikt når den 
foreligger etter månedsavslutning.  
 

 
Rolf 
 
Petter 

 

04 Aktivitet; arrangementer og stevner  
04.01 Sikkerhetskurs 

- Ruben har videresendt et referat fra internt arbeidsmøte. Det vises til e-
post mottatt 30.06.2022 kl. 17:37.  

- Følgende er diskutert og foreslått 
o Det er blant annet bestemt at det kun skal utføres praktisk del 

innendørs (hovedsakelig grunnet mindre distraksjoner for 
deltagere).  

o Færre deltagere både på teoretisk og praktisk del 
o Gjennomføres som tidligere torsdag, fredag og lørdag.  
o Det skal gjennomføres en praktisk prøve (obligatorisk 

gjennomføring av praktisk del med fokus på sikkerhet).   
- Det vurderes å sette opp prisen fra 2023.  
- Kim-Ove og Ruben arbeider videre med styrets velsignelse.  
- Styret har tilgang til kanalen for materiale til sikkerhetskurset. Se mappen 

«Kursmateriell» for presentasjon.  
- Styret vedtar at det ikke er nødvendig med noen kurs før klubben signerer 

søknad om eget våpen.  

 
Ruben/ 
Kim-Ove 
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04.02 Rekrutter og grunnleggende skyteteknikk  

- Det er forslag om nytt treningsopplegg for rekrutter, samt en 
videreutvikling av grunnleggende skyteteknikk.  

- Styret har mottatt et forslag fra T. Kongsvik. Se vedlegg.  
- Bakgrunnen for opplegget er å videreformidle teori og praksis skyteledere 

som har tatt trenerkurs kan gi til klubbens medlemmer.  
- Det er ønskelig at det settes av 1,5 time av gangen. 
- Det ses som hensiktsmessig at medlemmer kan melde seg på et bolk/en 

serie med kvelder av ulike temaer. Det vil da være lettere å følge opp og 
hjelpe den enkelte påmeldte med progresjon.  

- Opplegget kan gjennomføres på utebanen på sommerhalvåret.  
- Alle som har vært med på trenerkurset kan være med på turnusen, og 

bidra med opplegget. Det kan da legges et fast opplegg.  
- Thomas jobber med de siste detaljene, og gir beskjed når det er klart for 

at det legges inn i kalenderen. Terje bidra med dette.  
 
04.03 Bemanning til gjennomføring av klubbkvelder og stevner  

- Terje ser på dette over ferien.  
- Renate Sand er sagt ja til å være ansvarlig for klubbkvelder. 
- Det settes opp en turnus for styremedlemmer, da det kun er 

styremedlemmer som kan signere søknader. Da det er ønskelig at evt. kan 
signeres på disse dagene.  

- Dette settes opp på onsdager. Terje tar kontakt med Renate for å avtale 
dager.  

 
04.04 Skyteledermøte  

- Møte avholdes 10. august. Møtet er avholdt og gikk bra.  
- Ruben lastet opp bilder i Teams. Anna Louise lager plakater som henges 

opp på banen. Ruben printer og laminerer.  
- Terje sender ut referatet.  

 
 
Rolf/ 
Thomas K. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Terje 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Anna Louise  
Ruben 
Terje 

05 Anskaffelser  
05.01 Skytestøtte, innkommende forslag for T. Kongsvik. 

- T. Kongsvik redegjør på møtet.  
- Målgruppen er i all hovedsak ungdommer, evt. skytter som har 

utfordringer med å treffe sikte. Det er ingen medlemmer som har ytret 
noe ønske, behovet har kommet via deltagelse på trenerkurset.  

- Thomas sjekket pris, og melder tilbake til styret som deretter tar en 
avgjørelse.  
 

 
Rolf/ 
Thomas K. 

 

06 Klubbvåpen  
06.01 Våpenskapet som er vanskelig å åpne 

- Kim-Ove mottar telefonnummer fra Rolf, og ringer leverandøren.  
- Kim-Ove har ikke vært i kontakt med dem, men følger opp.  

 

 
 
 
Kim-Ove 

 

07 Prosjekt overbygging av skytebane 
- Status: grunnundersøkelser. 

Er gjennomført. Det er dypt ned til fjellet. Det vil bli noe dyrere enn først 
antatt. Status fra Stefan.  

- Styret har mottatt e-post 19.07.2021 kl. 10.21 fra Stefan vedr. tilbud på 
prosjektering av utebanen, se vedlegg til saken. Stefan tar styret gjennom 
saken/tilbudet. 

 
Notater fra tidligere:  

- Status: sjekket med Tarjei vedr. rollen som ARK og ansvarlig SØK 

 
Stefan 
 
 
Stefan 
 
 
 
 
 

 



 

Asker Skyteklubb – Postboks 183 – 1371 Asker – Norge 
www.askerskyteklubb.no 

 

I N T E R N 

I N T E R N 

Det er gjennomført en prat med Tarjei. Det er mulighet for spillemidler 
(pr. standplass), samt grunnlag for hva prisen fra entreprenøren (ikke 
antall dugnadstimer).  
Tarjei kan ikke være ARK.  
Det er lov med lukket anlegg for kloakk da det ikke er mulig å koble seg på 
offentlig anlegg.  
Vi må tilfredsstille universell utforming. 

- Klubben kan søke Sparebankstiftelsen for midler til forprosjektet. Oppgave 
utgår, da klubben får bistand fra A4 Regnskap AS vedr. søknader.  

- Det må sjekkes om det kan søkes om flere midler andre steder, utenfor 
spillemidler og sparebankstiftelsen.  
Det finnes advokatfirma som er spesielt for dette formålet. Styret synes 
det kan være aktuelt å vurdere.  

 
Hva må gjøres for å komme videre:  

- Trenger en arkitekt (ARK) som kan inneha en rollen som ansvarlig SØK. 
Stefan er i kontakt med ARK som kan ta rollen. Pris er ikke avtalt.  

- Det må lages planlegninger og snitt-tegninger.  
- ARK arbeid er bakgrunnen for hva dette vil kunne koste totalt.  
- Det bør også lages beskrivelser fra tekniske fag. Når ARK-underlag og 

tekniske beskrivelser, kan vi forespørre entreprenør om en pris for 
utførelsen.  

 
- ARK og teknisk beskrivelse brukes som underlag til søknad om 

rammetillatelse fra kommunen. Når den er på plass, kan vi begynne på 
arbeidet videre.  
 

- Stefan har vært i kontakt med en entreprenør, som kan påta seg rollen.  
 

- Stefan innhenter pris fra ARK, som styret tar stilling til om man ønsker å gå 
videre.  
 

- En geolog bør innhentes, antatt kostnad 20.000 NOK. Dette bør gjøres 
etter ARK/tekniske rådgivere prosjektere / beskriver før entreprenør 
priser.  
 

- Vann må borres etter. Tett tank på etableres.  
Strøm er det nok til inn til tomten, Rolf har sjekket med leverandøren.  
 

- Massen fra vollene bør vurderes om de kan brukes til å fylle ut til bedre og 
større parkeringsplass. Dette kan være gode besparelser.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Stefan 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Stefan 

08 Etablering av strategigruppe 
- Representant fra hver av gruppene i ASK som arbeider for fremtidige 

planer for klubben / gruppene. Ses på senere.  

Rolf  

09 
 

Eventuelt  
09.01 Politiet 

- Søknad om oppbevaring om ammunisjon. Etterlyst innsendt søknad. 
Brannvesenet har godkjent, men mangler Politiets godkjenning.   
Ingen ny status.  

- Etterlyst tilbakemelding på manglende våpen. Ønsker at våpen kvitteres 
ut fra Asker Skyteklubb. Får nærmere tilbakemelding etter behandling far 
Politiet.  
Ingen ny status.  

 

 
 
Rolf 
 
 
Rolf 
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09.03 Utleie av klubbhuset 
Styret er enige om at det ikke er hensiktsmessig med utleie av storsalen til aktivitet 
som ikke er knyttet til skyting som aktivitet.  
Styret ønsker å ta et møte med de andre klubbene, sammen med andre temaer 
som kan være aktuelle. Rolf tar møte, og kontakt med de andre klubbene.  
Styremedlemmer sender saker til Kim-Ove, så sender Kim-Ove over saksliste til 
Rolf.  
 
09.04 Klubbkveld på Gardermoen 

- Thomas og Jan-Victor kunne deltatt om det passet for Jan-Victor. Det er et 
foredrag av en klubb som har jobbet med å rekruttere ungdom.  

- Klubben har per i dag noe lite kapasitet på anlegget, men ønsket gjerne at 
det deltar noen på klubbkvelden.  

 
09.05 Informasjon om kommende dommerkurs  

- Terje sender ut informasjon om dommerkurs sammen med referatet fra 
skyteledermøtet. Petter gir informasjon om kurset til Terje.  

 
 
 
Rolf 
 
 
 
 
 
Thomas 
 
 
 
 
 
Terje  
Petter 

 
Med vennlig hilsen  
Rolf Paulsen 
Styreleder 


